
Newsletter September 2024 

GSEV Herbsttagung in Hamburg 01.-02. Oktober 2024 

Tolle Neuigkeiten: Unser Herbstmeeting ist komplett ausgebucht und wir freuen uns auf 
herausragende Sprecher, unsere Sponsoren und euch, liebe GSEV community! Auf dem 
Meeting wird es ein Board für aktuelle Stellenangebote im Bereich der EV-Forschung geben. 
Solltet ihr aktuell neue Mitarbeitende suchen, dann bringt gerne eure Anzeige ausgedruckt mit 
und kommt mit potentiellen Interessenten in Kontakt. Seid ihr selbst gerade auf Jobsuche, 
dann nutzt die Chance, euch über offene Ausschreibungen zu informieren.  

Mehr Informationen zur Herbsttagung findet ihr hier: 

300 aktive GSEV-Mitglieder 

Zum ersten Mal verzeichnen wir 300 aktive Mitglieder in der GSEV community! Das ist ein 
riesiger Erfolg, den wir mit euch teilen und in Hamburg feiern möchten. Ohne euer Engagement 
und aktive Kontribution wäre das nicht möglich. Jetzt visieren wir die 400 an! Teilt hierzu fleißig 
unsere Newsletter, Social Media Posts und Meetings mit euren Studenten, PIs, 
Kollaborationspartnern und allen Interessierten, um die deutsche EV-Forschung zu 
expandieren und zu fördern. 

GSEV Paper Award 2024 verliehen 
Unser erster Paper Award geht an Dr. Marie Burt von der Philips Universität Marburg für Ihre 
innovative Arbeit zu „Lipid A in outer membrane vesicles shields bacteria from polymyxins“ (Burt 
et al., J. Extracell Vesicles., 2024). Unabhängige Reviewer haben diese Arbeit begutachtet und 
ausgezeichnet. Wir beglückwünschen Dr. Burt herzlich und möchten zu Einreichungen bzgl. 
des nächsten GSEV Paper Awards aufrufen. Reicht eure beste Arbeiten ein bis zum 15. Juli 
2025 unter publications@gsev.org ein. 

Hier geht es zu Burt et al.     Informationen zum Annual Paper Award 

MOVE Meeting 2024 08.-11. Oktober 2024 

Das zweite MOVE Symposium in Belgrad, gemeinsam organisiert von GSEV, ASEV, BSEV, 
EVITa, FSEV, GEIVEX, UKEV, und SrbEVs, steht vor der Tür und wird die europäischen EV-
Forschenden erneut zusammen bringen. Wir freuen uns auf spannende Beiträge und Keynotes! 

Mehr Informationen zur MOVE Symposium findet ihr hier: 

Aktuelle Ausschreibung für MOVE Fellowships 

Die GSEV unterstützt weiter junge Forschende mit MOVE-Stipendien in Höhe von max. 2.000€ 
für einen Forschungsaufenthalt in einem europäischen Partner-Labor im Bereich der 
Vesikelforschung. Diese Stipendien ermöglichen das Erlernen neuer Methoden und die 
Erweiterung des eigenen Netzwerkes. Bewerbungsschluss für die aktuelle 
Ausschreibungsrunde ist der 31. Oktober 2024. 

Hier geht es zur MOVE Bewerbung 

Save the date! Anstehende EV Meetings 2024/2025 
• DSEV Annual Meeting, 3.10.2024 Aalborg, Dänemark 
• FSEV, 4.-6.11.2024, Strasbourg, Frankreich 
• MOVE Meeting 8.-11.10.2024, Belgrad, Serbien 
• ISEVxTECH, 21.-23.11.2024, Baltimore, USA 
• NLSEV, 25-26.11.2024, Utrecht, Niederlande 
• IGLD/GSEV Spring Meeting, 6.-8.3.2025, Frankfurt, Deutschland 
• ISEV, 23.-27.4.2025, Wien, Österreich 

 

https://www.gsev.org/gsev-2024-hamburg/
mailto:publications@gsev.org
https://isevjournals.onlinelibrary.wiley.com/doi/10.1002/jev2.12447
https://www.gsev.org/funding-and-awards/paper-award-1/
https://srbevs.rs/2nd-move-symposium/
https://www.gsev.org/funding-and-awards/move-fellowship/
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GSEV Autumn Meeting in Hamburg October 01-02, 2024 

Great news: Our fall meeting is fully booked and we are looking forward to welcoming 
outstanding speakers, our sponsors and you, dear GSEV community! At the meeting there will 
be a board for current job offers in the field of EV research. If you are currently looking for new 
employees, please bring a printout of your advertisement and get in touch with potential 
candidates. If you are currently looking for a job yourself, then take the opportunity to find out 
about open vacancies.  

More information about the Autumn Meeting can be found here: 

300 active GSEV members 

For the first time, we have 300 active members in the GSEV community! This is a huge success 
that we would like to share with you and celebrate in Hamburg. This would not be possible 
without your commitment and active contribution. Now we are aiming for 400! Please share our 
newsletters, social media posts and meetings with your students, PIs, collaborat 

GSEV Paper Award 2024 presented 

Our first paper award goes to Dr. Marie Burt from Philips University Marburg for her innovative 
work on “Lipid A in outer membrane vesicles shields bacteria from polymyxins” (Burt et al., J. 
Extracell Vesicles., 2024). Independent reviewers have reviewed and awarded this paper. We 
would like to congratulate Dr. Burt and call for submissions for the next GSEV Paper Award. 
Submit your best work by July 15, 2025 at publications@gsev.org. 

Click here for Burt et al.:    Information on the Annual Paper Award: 

MOVE Meeting 2024 October 08-11, 2024 

The second MOVE Symposium in Belgrade, jointly organized by GSEV, ASEV, BSEV, EVITa, 
FSEV, GEIVEX, UKEV, and SrbEVs, is just around the corner and will once again bring together 
European EV researchers. We are looking forward to exciting contributions and keynotes! 

More information about the MOVE Symposium can be found here: 

MOVE Fellowship Application 

The GSEV continues to support young researchers with MOVE fellowships of max. 2,000€ for 
a research stay in a European partner laboratory in the field of vesicle research. These grants 
enable researchers to learn new methods and expand their own network. The application 
deadline for the current round is October 31, 2024. 

Click here to apply for a MOVE Fellowship 

EV Meetings in the upcoming time 
• DSEV Annual Meeting, 3.10.2024 Aalborg, Denmark 
• FSEV, 4-6.11.2024, Strasbourg, France 
• MOVE Meeting 8-11.10.2024, Belgrade, Serbia 
• ISEVxTECH, 21-23.11.2024, Baltimore, USA 
• NLSEV, 25-26.11.2024, Utrecht, Netherlands 
• IGLD/GSEV Spring Meeting, March 6-8, 2025, Frankfurt, Germany 
• ISEV, 23-27.4.2025, Vienna, Austria 

https://www.gsev.org/gsev-2024-hamburg/
mailto:publications@gsev.org
https://isevjournals.onlinelibrary.wiley.com/doi/10.1002/jev2.12447
https://www.gsev.org/funding-and-awards/paper-award-1/
https://srbevs.rs/2nd-move-symposium/
https://www.gsev.org/funding-and-awards/move-fellowship/
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